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Landsbygdspolitiska rådet 

 

Plats och tid Samhällsbyggnadsförvaltningen, lokal Svedjekojan kl. 8:30-12:00 

 
 

Beslutande  Claes Danell, Ordförande, Kommunstyrelsen 

   Massoud Sari-Aslani, Barn- och utbildningsnämnden  

 Stig-Roland Carlzon, Byaforum 

  Staffan Risberg, Byamännen 

  Helén Lindbäck, Kommunstyrelsen     

  Josefin Lundberg, LRF 

  Stefan Sävenstedt, Socialnämnden 

   

   

   

   

 
 

Övriga deltagare  Maria Öberg, Sekreterare, Samhällsbyggnad 

    Thomas Hansson, Norrfjärden 

     

         

 

 

Utses att justera  Josefin Lundberg, LRF  

 

 
Paragrafer §§ 19-23 

 

 

 

Sekreterare Maria Öberg 

 
 

Ordförande Claes Danell (Kommunstyrelsen) 

 
 

Justerande      Josefin Lundberg, (LRF) 

 
 

 

Förvaringsplats för protokollet Samhällsbyggnadsförvaltningen 
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

§19 

Mötet öppnas 
Ordförande Claes Danell öppnar mötet 

 

§20 

Val av justerare 
Josefin Lundberg väljs som justerare 

 
 

§21 

Goda exempel – Norrfjärden  
Thomas Hansson och Stefan Sävenstedt representerar Socialdemokraterna i norra byarna av 

Piteå och försöker jobba för tillväxten i hela området. Ser på helheten om hur området ska 

växa. Jobbar för att få ungdomar att trivas. Har haft möten för att kunna möta det kommande 

järnvägsbygget samt bjudit in företagare i området för att se hur de tillsammans kan främja 

tillväxten.  

 

Thomas har jobbat för att se hur det kan komma loss mer mark i området för att kunna få till 

fler tomter för att bygga hus. Det finns ett stort intresse från markägarna att diskutera frågan 

men just nu behöver Norrbotniabanans korridor smalna av för att få loss tomter.  

Omvandlingsområden finns i många delar av kommunen. Idag finns det en mindre 

kommunalservice i dessa områden och fler flyttar ut.  

 

Maria informerar om att en fördjupad översiktsplan för Norrfjärden är på väg ut på samråd. Det 

handlar om ett kapitel som behandlar Stationsläget för Norrbotniabanan. Det handlar inte om 

var en eventuell station ska ligga utan hur utvecklingen av området runtomkring. I det nya 

kapitlet har det pekats ut 500-1000 nya bostäder. Kapitlet är ett resultat för att möta upp den 

utveckling som sker i regionen.  

 

 

 

§22 

Runda från organisationer och förvaltningar 
 

Barn- och utbildningsnämnden: Diskussioner i nämnden om hur man hanterar att många nya 

Piteåbor vill bo på landsbygd och omvandlingsområden.  

 

Byaforum: Marknadsföring av byarna och vill göra en inventering av vad som finns i byarna.  

  

Byamännen: I Blåsmark har det pratats om en vindkraftspark, dialogmöten har varit i byn.  

 

LRF: Deltog på landsbygdskonferensen. Finns ett bekymmer med dagens ränteläge som gör 

det svårt med investeringar. Svårt med de extrema värdena som vi ser. Hur kan 

samhällsbyggandet planera för en matreserv på landsbygden? Under Piteå Business Tour 

bjuder LRF in till frukostmöte.  
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

Kommunstyrelsen: Deltog på Landsbygdskonferensen  

Taxa på VA har beslutats om en höjning. 

Det har även blivit en ny lagstiftning om fastighetsnära återvinning där vi ska sortera mer 

hemma.  

HVB-hem i Piteå läggs ned framöver.  

 

Socialnämnden: Socialförvaltningen har en utvecklingsavdelning som just nu diskuterar i 

omvandlingsområden och utmaningar som kommer att finnas.  

 

Samhällsbyggnadsnämnden: Försöker underlätta att bygga på landsbygden då de tidigare 

under året beslutat att göra det möjligt att få stycka av upp till fyra tomter utan krav på att en 

detaljplan ska behöva göras. Tidigare var detta två tomter.  
 

 

  §23 

Övriga frågor 
Rapporteringssystemet: Svårt för de som inte är politiker att gå in fyra gånger per år. Maria ser 

hur vi kan lösa det.  

 

 

 

 

Kommande möten: 

LPRAU möte under januari för att planera 2024  

 

 

 


